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Vidlák 21 srpna, 2024

A kdo vám brání? Člověče!
web.litterate.cz/a-kdo-vam-brani-clovece

Za týden své existence získal projekt Nekrm hydru přes pět tisíc
statečných, kteří jsou ochotni jít do krajnosti a zvýšit svůj nátlak vůči
České televizi až na úroveň neplacení koncesionářského poplatku.
Ještě dvacetkrát tolik a budeme připraveni. Ale i pět tisíc e-mailů bez
problémů stačilo na otevření veřejné diskuse o České televizi a
samozřejmě také o celém projektu.

Hned od začátku jsme se v dobrém i ve zlém dozvěděli, že je to
nesmysl, že to nebude fungovat, že si exekutoři poradí i se sto tisíci
pohledávkami, však mají počítače a příkazy k úhradě se dají
kopírovat v libovolném množství a libovolně rychle. Ve stejně
dobrém i zlém jsme se dozvěděli, že už teď překračujeme zákon a
že si to zaslouží trestní oznámení. Stejně tak jsme se dozvěděli,
Česká televize má kromě záporného zpravodajství i kladné stránky,
jako třeba dabing, tvorba pohádek nebo archivování filmových
materiálů a její hospodaření je na hraně krachu, takže kdyby sto tisíc
lidí nějakou dobu neplatilo, tak se sice sesype tendenční
zpravodajství, ale s ním i všechno ostatní.

Především vy, kteří jste nám dali k dispozici svůj e-mail, doufám, že
jste si všechny výhrady přečetli a zamysleli se nad nimi. Je to
zapotřebí. Protože celá akce není žádný mírný odpor v mezích
zákona. Není to žádné krotké posílání ostrých proseb a útok
skutečně masivní letákovou kampaní a alegorickými vozy. Tohle je
ghándíovský nenásilný odpor, který se dá udělat z gauče, ale žádná
sranda to nebude.

Dovolte mi ale, abych se dnes vypořádal s námitkami, na které jsem
narazil.

https://web.litterate.cz/a-kdo-vam-brani-clovece/
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Jednak chci říct, že nehledám sto tisíc statečných, kteří, jak napsal
bloger Vlk, spolu utečou ze třídy, protože celou třídu přece
nepotrestají. Naprosto souhlasím s Petrem Hamplem, že možná
nedojde na všechny, ale veřejnoprávní mašinérie si prostě vybere
oběti pro trest a po nich další a další a jak jich bude přibývat, ostatní
si to ještě rádi a včas rozmyslí. Trochu mě mrzí, že můj učitel a
blogerský guru mě považuje za takového dětinu.

Nehledám sto tisíc lidí, kteří spolu udělají průšvih, ale hledám sto
tisíc lidí, kteří se spolu budou organizovaně a koordinovaně bránit.
Nehledám sto tisíc lidí, aby se přehltily tiskárny exekučních příkazů.
Chci sto tisíc lidí, protože nejen exekutoři budou mít sto tisíckrát
stejný úkon, ale i obrana proti nim bude sto tisíckrát stejná. Sto tisíc
lidí snadno zaplatí právní bitvu o poplatek. I pro nás bude návod na
obranu stotisíckrát stejný.

Nejprve bude připravena obrana, nejprve bude představena taktika,
nejprve budou peníze na právníky a budou i ti právníci. Nejprve to
projde veřejnou diskusí a každý z přihlášených si to bude moci ještě
jednou rozmyslet, než se do toho půjde. Nejprve bude každý vědět,
co mu hrozí, každý bude mít návod, jak postupovat a každý si to
bude moci rozmyslet. Pak teprve se do toho půjde.

Stejně tak se nebráníme jakékoliv další iniciativě, jak bojovat s
Českou televizí. Chcete bojkotovat sledování zpráv, aby hoši
televizní neměli příjmy z reklamy? Jen do toho. Jak tomu mohu
pomoci? Hned to udělám. Chcete bojkotovat výrobky, které reklamy
v České televizi nabízejí? Super. Dejte mi jejich seznam, s chutí ho
zveřejníme i na webu Nekrm hydru. Chcete posílat stížnosti radě
ČT? Žádný problém. Okamžitě je zveřejníme. Chcete udělat petici,
aby vás přijali ve Sněmovně? Jasně, rádi pomůžeme.

Projekt Nekrm hydru nikomu nebrání, aby bojoval jak umí a jak
považuje za bezpečné. Zemědělci před Českou televizi přivezli hnůj
a já tam byl s nimi. Chcete tam uspořádat demonstraci? S radostí!
Nejsme proti žádnému způsobu zápasu a rozhodně na nikoho
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nebudeme podávat trestní oznámení. Je to stejné jako s
demonstracemi. Mnohokrát jsem psal, že jakmile někdo uspořádá
lepší demonstraci, budu jen rád. Teď říkám, že jakmile někdo
vymyslí lepší způsob boje za vyvážené veřejnoprávní zpravodajství,
rozhodně nebudeme zhrzení, že to někomu třeba politicky pomůže
nahoru. Nebudeme žárlit na úspěch někoho druhého. Jen do toho!

Stejně tak se nebudeme zlobit na nikoho, kdo před naší iniciativou
varuje. Nejsme žádná ořezávátka. Ale s plným vědomím tady říkám,
že nejsem zase takový osel, abych vehnal sto tisíc lidí do neštěstí
tím, že jim prostě řeknu, aby nezaplatili a pak se díval na to
nadělení. Sto tisíc lidí potřebujeme, protože kromě toho, že jsou
stateční, je to zároveň i „největší politická strana v zemi.“ Už teď
máme víc příznivců, než většina politických stran členů. Sto tisíc lidí
potřebujeme, protože sto tisíc krát sto korun je deset milionů.

Zároveň nejsem takový osel, abych prozradil dlouho dopředu, jak to
máme vymyšlené a nechal všechny Součky, Wolnery (i Kotrby), aby
se na to připravili.

Od začátku jsem říkal, že tato akce je pro ty, kteří mi věří a registrací
e-mailu se k ničemu nezavazujete. Nejprve musíme naverbovat, pak
se musíme vycvičit a pak do toho teprve můžeme jít. Ale kdo se bojí,
nesmí do lesa a kdo se bojí už jen toho, že by dal e-mail a kdo už
předem ví, že to špatně dopadne, ten ať se prosím opravdu
nepřidává. Že se nepřidáte, to není žádný důvod, abychom na sebe
byli naštvaní. Ale kdo chce něco změnit, ten musí chodit s kůží na
trh a musí zkoušet, kudy vede cesta. Když se ale nepřidáte, tak
alespoň prosím zkuste něco jiného. Není hřích se nepřidat… hřích
je, sedět se založenýma rukama a nedělat nic.

Bojujte všichni, jak dovedete. Pokud budu moci něčemu pomoci, můj
blogerský prostor je k dispozici. Dělejte nátlak horem, dolem, zleva,
zprava, papírem či transparenty, žádostmi, stížnostmi, prosbami,
hrozbami, poslušně či neposlušně, budu jen rád.
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A pro jistotu… kdyby se celá snaha nedařila, kdyby si s vašimi
papíry mocní vytírali řiť a kdyby všechny cesty vedly do Brusele a
náprava ČT byla stále v nedohlednu, my budeme zatím verbovat,
ano? Budeme se snažit, aby nás bylo co nejvíc, abychom byli
stateční a jednotní, protože v jednotě je síla. Budeme dělat nátlak už
jen svou existencí. Jestli mezitím vysvětlíte Součkovi, radě ČT a
poslancům, že bude lepší, aby zpravodajství raději napravili sami
než aby se situace vyhrotila, jen mu to řekněte.

Někdy je prostě zapotřebí, aby přišel blbec, který neví, že něco
nejde a tak prostě přijde a udělá to.

Přátelé, pokud mě chcete podpořit v mém Vidláckém úsilí, prosím
pošlete dar Institutu českého venkova. Každý, kdo pošle alespoň
350,- Kč, může si na oplátku vyžádat knihy, trička, samolepky a
odznaky z nabídky. Číslo účtu: 1769955003/5500 IBAN:
CZ8355000000001769955003. Kdo chce, může přímo na stránkách
Institutu pro platbu použít QR kód. Doporučuji poslat platbu a druhý
den si zadat adresu pro zaslání. Stačí přímo na Vidlákových kydech
kliknout v záhlaví na „objednat knihu.“

 
 

https://www.institutceskehovenkova.cz/#podporte-nas

